
Geachte raadsleden, 
 
Enige tijd terug las ik in de Feanster krant een bericht van de gemeente dat er een 
herziening was bestemming buiten gebied de agenda stond. Verder helemaal niks weer 
hierover gelezen in de krant, vreemd. Op een gegeven moment via internet de website 
opgezocht van de gemeente om erachter te komen wat dit in hield , nou heel veel dus. Met 
dit plan willen ze de boeren de mogelijkheid geven om de dwars singels tussen de weilanden 
te verwijderen en zo een groter stuk land te creëren. Ik vind dit heel ondemocratisch wat 
hier gebeurt, een klein berichtje in de Feanster  en hier moet de burger het maar mee 
doen.  We leven toch niet meer in een feodaal systeem waar de raad beslist zonder de 
burgers te informeren, dit is democratisch beneden alle peil. De raad moet de burgers goed 
voorzien waar ze mee bezig zijn in de gemeente zodat ze inspraak kunnen uitoefenen als ze 
er niet mee eens zijn. Deze mogelijkheid is mij ontnomen en dat vind ik 
betreurenswaardig.  Tenslotte onze Noordelijke Frijske Walden is een nationaal beschermd 
gebied en dit herziening plan gaat tegen deze bescherming in hoe is dit mogelijk dat ze dit 
willen uitvoeren. Stop met deze actie en bescherm onze Fryske Walden want jullie zijn onze 
rentmeesters voor onze volgende generatie.  
 
Waarom ben ik tegen 
Waarom ik tegen ben is dat onze flora en fauna zwaar onder druk staan in onze buiten 
gebieden. De weidevogels hebben het al zwaar in onze polders en nu met dit plan komt de 
flora en fauna in deze bijzondere dwas singels ook nog verder onder druk te staan , hierdoor 
verdwijnen voor de vogels weer een mooie plek om zich op te houden en voor te planten. 
Het insecten leven verdwijnt waar de vogels zich mee voeden , om dat dit unieke plaatsen 
zijn voor alles wat hier leeft.Als de boer de kans krijgt om de dwars singels te verwijderen 
houdt dit in dat er geploegd moet worden , en nieuw gras ingezaaid gaat worden. Het nieuw 
ingezaaide land heeft vijf jaar nodig om zich te herstellen.Het bodemleven verdwijnt en 
insecten verdwijnen waardoor er weer minder eten is voor de vogels. Door de landerijen 
groter te maken krijgt de zon ook meer vat op het land wat inhoudt dat met droogte 
beregend moet worden om het gras te laten groeien. Want deze landerijen hebben geen 
absorberend vermogen meer om het water naar diepere gronglagen te transporteren omdat 
deze landerijen diccht gewalst worden door het zware materiaal wat over deze weilanden 
heen rijdt. Dus ze moeten beregend worden terwel onze drinkwater voorraad slinkt in de 
diepere aardlagen.Dit is toch niet uit te leggen aan de burgers zij moeten minder water 
gebruiken terwel de boer zijn land aan het beregenen is.Zo heb ik ook goede contacten met 
de heer Maurits von Martels tweede kamerlid van het CDA in Den Haag die momenteel bezig 
is waarom de weidevogels en de divrsiteit uit onze polders verdwijnen. Ik zal met hem het 
een en ander eens doornemen wat hier in onze gemeente gaande is wat betreft wat ik hier 
in deze mail beschrijf. Mijn conclusie is stop met vergroting van de percelen en hou in ere 
wat er nog is van onze mooie Fryske Walden waar we trots op moeten zijn dat we daar 
mogen wonen en met trots  kunnen laten zien aan de toeristen die hier komen.  
 
De Groeten van een goede bezorgde democratisch burger Lieuwe van der Wijk 
 


